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Maandag 25 september — Briek Schottezaal stadhuis 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Bernard Delanghe en Willy De Bouvrie (Waregemse Verhalen), Fien Lippens (Chiro Leieland), 

Wannes Vandeweghe (Chiro Leieland), Renaut Mestdagh (Scouts), Tiemen Verdonck (KSA Waregem), Isaak Castro 

(KSA Waregem), Gilles Verroonen (HSC Thraso), Merel Hullebusch (HSC Thraso), Matisse Dewitte (Chiro Dessel-

gem), Olivier Dewitte (Chiro Desselgem), Eline Lambrecht (Chiro Oetsjiekoetsjie), Britt Van De Velde (Gewest Oe 

Est), Céline Struyve (Chiro Waregem Centrum), Luca Vanpoucke (Chiro Waregem Centrum), Emiel Eggermont 

(Chiro Waregem Centrum), Phoebe Allaert (Speelpleinwerking De Speeldooze), Stef Tijtgat (JH Den Uitvlucht/KAJ 

De Snaere), Victor Willemijns  (Jeugdhuis Den Uitvlucht), Sara Beyens (JNM Leievallei),  Hanne Lefebre (Chiro 

Nieuwenhove), Rune Dierick (Chiro Nieuwenhove), Lien Dessaux (Chiro Gaverke), Clemens Van Cauwenberghe 

(Chiro Gaverke), Sophie Vande Walle (Akabe Funk), Charlotte Verhelst (Akabe Funk), Arno Vanmeerhaeghe (KLJ 

Waregem), Zoë Eggermont (KLJ Waregem), Jochem De Brandt (Jong CD&V Waregem), Hannes Declercq (voorzitter 

jeugdraad), Flor Coussement (Jeugddienst), Simon Desmet (dagelijks bestuur), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Cin-

dy Bésard (Dagelijks bestuur), Alicia De Waele (stuurgroep),  Lucas De Sloovere (dagelijks bestuur), Anouk 

Desloovere (kandidaat dagelijks bestuur), Kamiel Tomme (kandidaat dagelijks bestuur), Jo Neirynck (Schepen van 

jeugd) 

Verontschuldigd: / 

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Voorstelling werking jeugdraad  

Hannes: Wat doet de jeugdraad? Maandelijks is er een algemene vergadering, waar iedereen naartoe mag komen, 

ook mensen die niet in jeugdvereniging zitten. Hier bespreken we dingen over de jeugd en voor de jeugd en evalu-

eren we hoe het gaat met de jeugd in Waregem. We schrijven dan adviezen hierover en bezorgen deze aan het 

stadsbestuur.  

 

Voorstelling Waregemse Verhalen door Bernard Delanghe 

⚫ Geschied- en Heemkundig Genootschap Waregemse Verhalen, houdt zich bezig met de geschiedenis van Wa-

regem, pas gesticht in juni 2023. 

⚫ We zetten ons in om de lokale geschiedenis in beeld te brengen, we doen studie rond de geschiedenis van 

Waregem en willen deze overbrengen naar de bevolking, voor zowel jong als oud, daarom dat we hier ook 

vandaag aanwezig zijn.  

⚫ www.waregemseverhalen.be  

⚫ We brengen historisch verhalen over groot-Waregem (heemkunde, volkskunde, familiekunde, socio-

economisch, archeologie, historische monumenten, erfgoed, enz.). De doelstelling is om ervoor te zorgen 

dat ook de volgende decennia kan worden verder geschreven aan het historisch verhaal van groot-Waregem.   

⚫ We staan continue open voor verjonging en vernieuwing en eigentijdse werking. Wie zin heeft kan zich bij 

ons aansluiten. Momenteel zijn wij bijvoorbeeld bezig met de geschiedenis van Chiro Waregem Centrum en 

Jeugdhuis Jakkedoe. Dus als er mensen zijn die hier meer over weten, dan zijn zij van harte welkom om aan 

dit project mee te werken. 

⚫ We tellen momenteel een 12-tal bestuursleden.  

⚫ Twee keer per jaar willen we een lezing geven over heemkundige historische onderwerpen. We hadden be-

gin deze maand al een lezing in het Piratenpaviljoen in Park Casier over Streuvels. Op donderdag 25 januari 

2024 om 19.00u. organiseren wij een lezing met  prof. dr. Maarten Larmuseau over 'DNA en genealogie' in 

Bibbox Waregem. 

 

http://www.waregemseverhalen.be
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⚫ We werken ook aan een jaarboek voor volgend jaar met allerlei historische artikels en we werken momen-

teel ook aan een graphic novel, een stripboek waarin we het historisch verhaal van Waregem willen bren-

gen.  

⚫ Via de website kan je ons contacteren om tips en suggesties te doen en ook om je in te schrijven voor onze 

nieuwsbrief.   

 

Schepenkwartiertje 

Jo Neirynck: Ik wil iedereen aan het begin van dit werkjaar van harte succes wensen namens de stad. Jeugdvere-

nigingen zijn trendy en hip, trek die lijn zeker verder. Ook bedankt voor het engagement, aan de voorzitter, 

stuurgroep en iedereen die hier al rond de tafel heeft gezeten.  

Aan de start van dit werkjaar zou ik even jullie aandacht willen vragen voor twee belangrijke werkpunten. 

⚫ We hebben met stad Waregem een geluidsplan aangemaakt. Alle activiteiten met muziek die georganiseerd 

moeten aangevraagd worden bij het stadsbestuur. Hierbij is het belangrijk dat je de buren verwittigt. Een 

voorbeeld van hoe je elkaar soms kan beïnvloeden: De jong Leo’s (Leoclub Waregem) heeft een afterwork 

georganiseerd in de gebouwen van Eribo. De muziek was luider dan vergund was door de stad. De buren wa-

ren aan het morren… “Het zal wel weer Chiro Centrum zijn!”. Ik heb dit dan wel weerlegd. Ik was namelijk, 

vanuit de buurt zelf, zodanig geïnteresseerd wat er te doen was dat ik op mijn ben fiets gesprongen. Ik heb 

dan een berichtje gestuurd via Messenger naar de Jong Leo’s en we hebben toen een constructieve babbel 

gehad. Maar hiermee wil ik dus aantonen dat soms een andere jeugdbeweging mee in de prijzen valt…  

⚫ Het tweede aandachtspunt is netheid: Ik ga het voorbeeld van de KSA gebruiken, die hier aanwezig zijn. 

Maar zeker niet om te viseren, dit geldt voor alle jeugdverenigingen die op een site zitten met meerdere 

gebruikers. Als je een feestje geeft, zorg er dan voor dat het opgekuist is tegen dat de volgende gebruikers 

toekomen ‘s morgens. Een aantal mensen hadden last van hun maag en het resultaat ervan was blijven lig-

gen op de grond rond de lokalen. Het is allemaal niet veel werk om dit met een emmertje water snel op te 

kuisen en de lege flesjes en blikjes weg te doen. Spreek desnoods een hippe ouder of iemand van oud-

leiding aan om eens langs te gaan, terwijl jullie nog in jullie bed liggen, maar zodat het toch zeker wordt 

opgevolgd. Let erop, dit geldt trouwens voor alle jeugdverenigingen. 

 

Voorstelling kandidaten stuurgroep & verkiezingen  

Lucas De Sloovere: Zoals jaarlijkse gewoonte zou ik mij graag nog wat inzetten voor de jeugd via de jeugdraad. 

Cindy Bésard: Ik wil mij ook nog wat langer inzetten voor de jeugd, van mij zou het mijn 5de jaar stuurgroep wor-

den, nog een jaartje erbij mag gerust.  

Anouk Desloovere: Ik zou mij graag inzetten voor de jeugd en een beetje meekijken hoe het allemaal draait en 

mij als jeugd zelf mee inzetten voor de jeugd.  

Kamiel Tomme: Ik ben 5 jaar leider geweest bij Chiro Nieuwenhove, ik wil mij ook graag inzetten voor de jeugd 

en wil graag de jeugdraad versterken. 

Alicia De Waele: Ik zou mij ook graag nog een jaartje willen inzetten, mijn tweede jaar starten bij het dagelijks 

bestuur van de jeugdraad zou wel fijn zijn.  

Simon Desmet: Ik was 5 jaar leider bij Chiro Waregem en ondertussen 3 jaar bij het dagelijks bestuur van de 

jeugdraad. Ook ik wil mij graag nog een jaartje inzetten voor de jeugd van Waregem.  

Hannes Declercq: Graag zou ik mijn derde jaar als voorzitter beginnen en ik zou graag de rest van het bestuur 

willen helpen om zich in te zetten voor de Waregemse jeugd.  

 

Uitslag verkiezingen: 

Flor: Alle kandidaten zijn verkozen voor de stuurgroep en Hannes is opnieuw verkozen tot voorzitter. Proficiat!  
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Voorstelling werking jeugddienst 

Flor: Omdat er elk werkjaar nieuwe leiding is, willen we nog eens meegeven waarvoor je bij de jeugddienst te-

recht kan. Algemeen zijn wij er voor problemen, vragen en tips via telefoon, mail of gewoon even langskomen. 

Wij zijn er voor kinderen, jongeren en jongvolwassenen (tot 30 jaar), niet voor baby’s voor alle duidelijkheid, 

kwestie dat je dat weet. Wij staan open voor samenwerkingen. Zo werken wij regelmatig samen met het jeugd-

werk, inspraakprojecten, met scholen, wijken, ouderraden,…  

− Normaal gezien hebben jullie (of jullie voorgangers) een mailtje gehad van Jonas om de contactgegevens te 

updaten. Dat is een mailtje die verwijst naar een pagina op de de website Waregem: 

www.waregem.be/formulieren/updaten-contactgegevens-jeugdwerk. Als je dat nog niet hebt gedaan, is nu 

de moment om dit te doen, want dit is dé manier om met jullie te communiceren, alle officiële dingen gaan 

via mail.  

− De uitleendienst: Elke jeugdvereniging kan materiaal ontlenen bij de uitleendienst. Dit doe je door een for-

muliertje in te vullen via www.waregem.be/uitleendienstjeugd met welk materiaal je wenst. Je mag dat 

materiaal gratis ontlenen, draag daar dus zorg voor dat materiaal en breng dat op tijd terug. Spreek goed af 

wie het materiaal terug brengt want het is heel vervelend voor andere verenigingen als het niet terug is. 

Wij moeten dat ook eerst nog kunnen controleren alvorens het materiaal weer ontleend wordt. Dat is een 

boodschap die we nu aan het begin van het werkjaar ook altijd willen meegeven.  

− We zetten ons in voor publieke speelruimte, maar ook projecten in het openbaar domein, bvb. een park die 

wordt aangelegd. De helling aan de stadionvijvers die zal worden aangelegd, is ook een project waarbij wij 

betrokken zijn. Inspraak gaan doen in wijken, buurten, maar ook met jeugdverenigingen, zoals destijds de 

aanleg van de parking in Sint-Eloois-Vijve. We hebben ook jaarlijks een speelruimtedossier waar de jeugd-

raad dan advies over geeft.  

− We organiseren ook vakantiewerking tijdens de kleine vakanties, de Grabbelpas. Misschien minder interes-

sant voor jullie zelf maar misschien komen jullie leden er wel naartoe.  

− We organiseren evenementen zoals het ontbijt op de Dag van de jeugdbeweging, de Buitenspeeldag, Sylves-

terbus op oudejaarsavond,…  

− Verhuur Jeugdcentrum (tijdens het weekend) als evenementenruimte maar ook voor sportactiviteiten. We 

hebben ook een aantal repetitieruimtes voor beginnende bands die gratis kunnen gebruikt worden. 

− Inspecties jeugdlokalen: de jeugddienst gaat langs om te kijken of de lokalen een veilige omgeving zijn voor 

leden en leiding om werking te geven. Soms is dit aangekondigd, andere keren dan weer niet. Wij gaan 

langs om te inspecteren in het kader van (brand)veiligheid, afvalbeheer, netheid, defecten, inbraakpreven-

tie en energieverbruik.  

− Administratieve ondersteuning: Wij voorzien fiscale attesten, deze zorgen ervoor dat ouders/voogd een 

deel van het geld dat bekostigd wordt voor het jeugdwerk kan teruggevorderd worden van de belastingen. 

In dit document verklaren wij dat dat jullie jeugdwerk mogen geven en dat ouders hiervoor een deel van de 

kosten terug kunnen krijgen. Wij maken die attesten voor jullie op.  

− Projecten en trajecten zoals bijvoorbeeld Wijkfun in de wijk Torenhof, waar er op woensdagnamiddag een 

spelletjesaanbod is voor de kinderen, voetbal, mooimaakwandeling,… Daarnaast hebben we ook een langdu-

rig traject ‘Kindvriendelijke stad’ (opgestart eind 2021). Dat is een traject waarbij wij bijna 1000 kinderen 

en jongeren hebben bevraagd. Het traject zal aflopen in 2024. Het eindrapport zal zeker nog voorgelegd 

worden de jeugdraad om een advies over te schrijven.  

− Toelagen:  

⚫ Toelagen jeugdwerk: De Waregemse jeugdinitiatieven krijgen jaarlijks een toelage voor hun werking. 

Zorg dat je kan aantonen dat er je werking hebt, activiteiten organiseert, dat je leden hebt,… 

⚫ Kadervorming: Een toelage voor individuen. Iemand die een cursus heeft gevolgd (bvb. animator jeugd-

werk) kan de helft van de vormingskosten terugbetaald krijgen door de stad. 

⚫ Culturele toelage voor en door jongeren: Een groep jongeren die iets cultureels wil organiseren kan een 

toelage krijgen tot 500 euro (max. 2x per jaar) 

http://www.waregem.be/formulieren/updaten-contactgegevens-jeugdwerk
http://www.waregem.be/uitleendienstjeugd
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⚫ Securitytoelage: Boek je security op jouw fuif, wat we wel aanraden als er veel volk zal zijn, dan kan je 

ook daarvan de helft van de kosten terugkrijgen met een maximum van 500 euro.  

⚫ Jubileumtoelage: als een vereniging x-aantal jaar bestaat, in een veelvoud van 25, dan kan je daarvoor 

ook een toelage voor aanvragen om bvb. de receptie mee te bekostigen.  

⚫ Toelage Emile Claus: Er is dit jaar ook een extra toelage voorzien als je met je vereniging iets wil orga-

niseren rond Emile Claus, een schilder, impressionist, uit Sint-Eloois-Vijve, internationaal gekend. In 

2024 is hij 100 jaar geleden gestorven. De stad wil dit niet zomaar voorbij laten gaan, vandaar deze ex-

tra subsidie. Hij schilderde over de Leie, rond landbouw, ‘Het hanengevecht’ is een heel bekend werk 

van hem dat jaren zoek was. Het lag blijkbaar opgeborgen in het kasteel van Potegem en zal tentoonge-

steld worden. De activiteit die je organiseert van vanalles zijn, bvb. een picknick aan de Leie, een foto-

zoektocht,… Dus als toch van plan bent om iets te organiseren, kan je dit misschien aan de kapstok van 

Emile Claus hangen. 

− Andere diensten op het stadhuis die jullie wel eens kunnen nodig hebben: 

⚫ Voor gebreken/defecten aan jullie lokalen, mail naar werkplaats@waregem.be. Zorg dat er foto’s bij 

zitten en ook een duidelijke omschrijving van wat het defect juist is. De voorwaarde is de de lokalen 

proper zijn. Als het té vuil ligt zullen de collega’s gewoon vertrekken en het defect niet herstellen. Voor 

dringende zaken (bvb. inbraak waarbij deur moet vastgezet worden) moet je bellen naar de nummer 

van de wachtdienst (0492 59 50 17). Bepaalde defecten mag je zelf aanpakken, check daarvoor het 

‘huisreglement jeugdlokalen’ via www.waregem.be/gebruikersreglementen 

⚫ Dienst feestelijkheden: Organiseer je een evenement, vul op tijd jouw activiteitenfiche aan 

(www.waregem.be/activiteitenfiche) waar je onder andere nadars en podiumstukken kan aanvragen. Je 

kan één keer per jaar vrijstelling van huur aanvragen hiervoor, vermeld dat dan ook in de activiteitenfi-

che dat je gratis gebruik wil maken van de podia en nadars. 

⚫ Milieudienst: Zij zullen jullie misschien nog eens wijzen op de afvalregels, goed sorteren. We hebben 

IMOG dit jaar niet gevraagd op de jeugdraad, maar als we merken dat het sorteren niet goed loopt, dan 

gaan we IMOG opnieuw uitnodigen hier. Voor duurzame events ben je verplicht om herbruikbaar materiaal 

te gebruiken ofwel garanderen dat je 100% kan recycleren maar hier in deze regio zijn er geen afvalopha-

lers die dit kunnen garanderen. Er zijn herbruikbare bekers te verkrijgen via Werkplus, IMOG, sommigen 

zullen er misschien zelf aankopen. Een pluim voor Jeugdhuis Jakkedoe, 900 man in het OC voor hun eve-

nement en met herbruikbare bekers gewerkt, het kan dus zeker!  

⚫ Welzijn:  Onze brugfiguren staan in om een brug te zijn tussen de scholen en de ouders en zullen bij jullie 

misschien ook wel eens bevraging doen. Het gaat hier bijvoorbeeld over kinderen uit een economische 

kwetsbare situatie die naar en jeugdbeweging  willen gaan maar problemen hebben om uniform, inschrij-

vingsgeld te betalen,... 

⚫ Dienst diversiteit: Idem zoals bij Welzijn maar dan voor gezinnen waarvan de ouders/kinderen niet goed 

Nederlands spreken, maar wel willen aansluiten bij het jeugdwerk. Dan kan de dienst diversiteit jullie ook 

wel eens contacteren hiervoor. Het is dus wel belangrijk dat de personen die dit opvolgen binnen de 

jeugdvereniging hun mails wel goed checken.  

⚫ Communicatie: via www.waregem.be/pers kan je promo maken voor jouw event en kan je hiermee de 

pers verwittigen. Je kan ook twee keer per jaar gratis jouw evenement op de LED-totems laten verschij-

nen. Deze staan verspreid over groot-Waregem 

− UiTPAS: Dit is een spaar– en voordeelkaart waarbij je punten spaart als je deelneemt aan vrijetijdsactivitei-

ten, bijvoorbeeld als je gaat zwemmen. De UiTPAS is er ook voor gezinnen die het financieel moeilijk heb-

ben. De kansengroep betaalt dan 20% van de kosten. Als jeugdvereniging doe je dan een inspanning door 

zelf 40% te betalen voor deze gezinnen, 40% wordt door de stad betaald. Dat betekent voor jullie vereniging 

dat je een deel van de inkomsten niet zal krijgen maar op zich is dit is een mooi gebaar naar een doelgroep 

die het moeilijker heeft. Op zaterdag 7 oktober om 10.00u. gaat er een praktisch instapmoment door op het 

stadhuis waarbij je leert hoe de UiTPAS werkt, wat je allemaal moet ingeven, enzoverder. Voor jeugdvere-

nigingen die willen instappen of je bent gewoon geïnteresseerd om eens te komen luisteren, dit gaat door in 

het computerlokaal en er zal daar iemand van de jeugddienst bij zijn en ook iemand van de UiTPAS uiter-

aard. Dit is echt een kans, als je ermee aan de slag wil gaan is dit nu dé moment. Je kan later ook nog altijd 

http://www.waregem.be/gebruikersreglementen
http://www.waregem.be/activiteitenfiche
http://www.waregem.be/pers
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instappen maar het zou wel fijn zijn dat de verenigingen, die destijds al aangaven om in te stappen, op 7 

oktober eens komen luisteren.  

− De jeugddienst kan je bezoeken tijdens de openingsuren (www.waregem.be/jeugd), je mag je eerst aan-

melden via de deurbel naast de schuifdeur (locatie waar de politie vroeger zat, bij de slagboom uitrit par-

king het Pand). Voor de uitleendienst kan je de auto best parkeren in de parking onder het Pand. Je kan ons 

altijd contacteren, ook via Facebook, Instagram, mail (jeugd@waregem.be) en telefonisch (056 62 13 88).  

 

Nieuwsbrief jeugdraad 

Hannes: Dit jaar zal je de nieuwsbrief eenmaal per maand ontvangen, vorig jaar was dit twee keer per maand. De 

nieuwsbrief bevat info over de volgende jeugdraad, belangrijke of interessante puntjes en het verslag van de vori-

ge algemene vergadering. De nieuwsbrief zal je niet meer ontvangen van Dante Verbauwhede, hij heeft ons helaas 

verlaten, maar je zal de nieuwsbrief vanaf nu krijgen van Kamiel en Lucas!  

 

Jongere van het jaar 

Simon: ‘Jongere van het jaar’ is een prijs die uitgereikt wordt aan een jongere voor een uitzonderlijke prestatie. 

We gaan vanaf nu een tweejaarlijkse uitreiking doen van deze trofee. Volgend jaar zal je opnieuw jongeren online 

kunnen nomineren. We zijn ook nog op zoek naar een nieuwe naam voor ‘jongere van het jaar’, maar we zijn er 

nog niet aan uit... 

Cindy: Simon zal een vakje aanmaken op de Google Forms, waar je een voorstel kan doen voor de nieuwe naam 

van de trofee.  

 

Krijtborden jeugddienst 

Flor: We hebben een aantal kleuter krijtborden te geef, het zijn er een 10-tal. We zullen hiervoor een mailtje 

uitsturen. We zullen kijken hoe we deze kunnen verdelen op basis van alle indieners.  

 

Nacht van de Jeugd/Dag van de Jeugd 

Hannes: De Nacht van de Jeugd, dat gaat door de avond van de Dag van de jeugdbeweging.  

Alicia: De Nacht van de jeugd gaat dit jaar door op vrijdag 20 oktober in OC Nieuwenhove van 21.00u. tot 3.00u. 

De deejays worden binnenkort aangekondigd op onze Facebookpagina. We vragen om het liefst cash te betalen. 

Het wordt een goed feestje!  

Hannes: Bij een Nacht van de Jeugd hoort er ook een Dag van de Jeugd, deze gaat dit jaar niet door de zondag in 

hetzelfde weekend van de Dag van de jeugdbeweging, maar wel twee weken erna, op zondag 5 november! 

 

Instagram take-over 

Hannes: Afgelopen zomer hebben we onze jeugdverenigingen één dag onze Instagram laten overnemen. Heel wat 

verenigingen hebben dat gedaan, de ene vereniging deelde al meer foto’s dan de andere. Wie heeft dit gedaan? 

wat vonden jullie daarvan?  

Clemens: Ja, ik vond het goed! Leuk om ook andere jeugdbeweging bezig te zien! 

Hannes: Ok, dan gaan we dat positief evalueren! 

 

Subsidieverdeling jeugdwerk 

Flor: Normaal gezien heeft iedereen dat per mail ontvangen maar ik zal de verdeling nog even overlopen. Nor-

maal gezien komen de subsidies deze week of volgende week op jullie rekening te staan. Het heeft weinig zin om 

met elkaar te vergelijken, elke werking is anders. Sommige vereniging zijn groter, hebben wekelijks werking, heb-

ben meer leden dan andere verenigingen,… dat speelt allemaal mee in die berekening. Iedereen krijgt een basis-

bedrag, dat is 431 euro. Daarbij komen extra subsidies bij, afhankelijk van het type vereniging je bent, in welk 

http://www.waregem.be/jeugd
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soort lokaal je zit,… Stel dat in lokalen zit waar je huur en energie moet betalen, dan wordt dit hierin meegere-

kend. Ook onderhoud van de brandblussers bijvoorbeeld wordt hierin meegenomen. De bivaktoelage is voor wie op 

kamp gaat en wordt berekend op basis van hoe ver je om kamp gaat, met hoeveel leden, hoeveel dagen. De 

jeugdbewegingstoelage is er specifiek voor de jeugdbewegingen die wekelijks werking hebben. De speelpleinwer-

kingen krijgen een toelage, die dan weer met een andere systeem berekend wordt, volgens het aantal openings-

dagen, het aantal monitoren en kinderen, aantal spelvoorzieningen. Jeugdhuiswerking wordt nog op een andere 

manier berekend, dat is met een puntensysteem. We hebben één jeugdhuis met een betaalde beroepskracht die 

ondersteund wordt. Het gaat dus ongeveer over een totaalbedrag van 180.000 euro dat verdeeld wordt voor het 

Waregemse jeugdwerk, dat is heel veel geld, ben je er bewust van dat er veel jeugdverenigingen zijn in andere 

gemeenten en steden die niet zoveel geld krijgen. Bijna iedereen vaart er wel bij, sommigen hebben iets minder 

dan vorig jaar. Dat kan te maken hebben met iets minder leden, leiding. Het kan ook zijn dat er vorig jaar samen 

werd ingediend, de jongens- en meisjesafdeling bij een jeugdbeweging, maar dat er nu weer apart werd inge-

diend. Wie geen aanvraag voor subsidies indiende, kan ook niets krijgen. Alles samen zijn dit communicerende 

vaten; als het ene speelplein iets minder krijgt, dan zal een ander speelplein weer iets meer krijgen. Zelfs al gaat 

er bij sommige verenigingen wat van het vorige bedrag af, dat zal geen grote invloed hebben op jullie werking. 

Dit jaar zal het de laatste keer zijn dat de verdeling gebeurt volgens het huidige subsidiereglement. We zijn al 

even bezig met een nieuwe subsidiereglement, dit wordt zeker voorgelegd op de jeugdraad. Voor sommigen zal er 

niet veel veranderen, voor andere iets meer.  

Hannes: Het reglement betreffende de subsidie voor jeugdverenigingen die werken rond maatschappelijke proble-

men, via de extra coronasubsidie, heb je daar al nieuws over? 

Flor: Dat is al besproken geweest op het schepencollege, maar er waren nog een aantal opmerkingen. Dat zal vol-

gende jeugdraad nog eens terugkomen.  

 

Aanvullende agendapunten en varia 
 

Jonas: CC De Schakel organiseert in het najaar een aantal clubconcerten in de Schakelbox. We deelden op Face-

book een post met het programma, met daarbij een Spotify link waar je de bands die geprogrammeerd staan kan 

beluisteren. Ook in het voorjaar komen er nieuwe optredens bij.  

Renaut (Scouts): Kunnen wij een overzicht krijgen met de datums van alle evenementen die dit jaar zullen door-

gaan?  

Hannes: We gaan zo meteen alle datums overlopen en de locaties toewijzen.  

Renaut: Met de scouts vinden we het moeilijk om binnen de openingsuren van de jeugddienst het materiaal van 

de uitleendienst af te halen of terug te brengen. Is er een mogelijk voor een afhaalpunt buiten de uren? 

Flor: We gaan de vraag meenemen.  

Renaut: We hebben gekeken voor security op ons minivoetbaltornooi, maar we wisten niet goed of dit erkende 

securityfirma’s waren. 

Flor: Wij kunnen jullie deze wel bezorgen. 

Hanne (Chiro Nieuwenhove): Er staat enorm veel onkruid in het Wonderwoudje bij onze lokalen, moet wij dat 

aan de stad vragen? 

Flor: Op de website waregem.be/meldingen staat er een formulier, je kiest voor meldingen ‘Groen’ en dan komt 

dit rechtstreeks bij de groendienst terecht. We moedigen dit systeem aan zodat jullie zelf meldingen kunnen 

doen. Als er bijvoorbeeld een speeltoestel kapot is, een rioolputje dat verstopt zit,…  

KSA: Twee jaar geleden hebben wij een aanvraag ingediend voor een poort aan onze inkom, die werd goedge-

keurd, maar de poort is er nog steeds niet.  

Flor: Het is inderdaad een dossier dat bij dienst gebouwen zit, waar wij al meerdere naar gevraagd hebben en we 

gaan dit dus nog eens doen. 

Gilles (Thraso): We vroegen ons af of er al iets meer geweten is over een datum voor de afbraak van ‘t Zwemb@ 

in Beveren-Leie. 
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Flor: Er staat een puntje op het schepencollege om bepaalde afspraken te maken waar we de verenigingen tijde-

lijk of permanent kunnen onderbrengen en met de vraag of wij dan mogen beginnen communiceren naar onze ver-

enigingen, maar wij weten tot op heden eigenlijk weinig tot niets hierover. Er werd al een puntje goedgekeurd op 

het college en de gemeenteraad voor de sloopwerken, maar ik denk niet dat er al een datum van aanvang bekend 

is. Het nieuwe gebouw zal er vermoedelijk staan tegen oktober 2024.  

Akabe Funk: Achteraan het jeugdcentrum, ter hoogte van de speelheuvels, ligt er een grote modderpoel, kan de-

ze verhard worden? Voor ons is dat moeilijk om met de rolstoelen door te rijden.  

Flor: Ik ga vragen aan onze technische dienst om steenslag te leggen.  

Chiro Centrum: Wanneer worden de tijdelijke beachvolleybalterreinen voor onze lokalen verwijderd? Ze liggen ze 

in de weg.  

Akabe Funk: Ook voor ons liggen ze in de weg. 

Jonas: Ze moesten eigenlijk al lang weg zijn, dat was zeker niet de afspraak dat ze er nu nog zouden liggen. 

Flor: De twee permanente veldjes blijven wel liggen, maar we gaan melden dat we de duidelijke vraag hebben 

gekregen op de jeugdraad om deze velden te verwijderen.  

Chiro Centrum: Vorig jaar werd er blijkbaar gevraagd of de herbruikbare bekers konden aangekocht worden door 

de jeugddienst? 

Flor: Er een systeem via Werkplus dat goed werkt, wij gaan als stad daar niet voor kijken, wij hebben geen tijd 

bekers af te wassen. Maar misschien is er een mogelijkheid voor jullie om bekers aan te kopen via de extra coro-

nasubsidie, dat zal nog aan bod komen op volgende jeugdraden.  

Clemens (Chiro Gaverke): Is er nieuws over de afbraak van het oude dienstencentrum en de bouw van de nieuwe 

Boulodroom?  

Flor: We gaan het navragen.  

Hannes: Wij gaan samen met Jeugdhuis Jakkedoe een debat organiseren nu de verkiezingen dichterbij komen zo-

dat jullie en de andere jeugdverenigingen op de hoogte zijn van wat er leeft in Waregem en in de politiek van Wa-

regem.  

 

Evenementen 

− 21 oktober— Spaghettiavond—OC De Coorenaar—organisatie Akabe Funk 

− 28 oktober—Laundry night—Chiro Gaverke— 8 euro VVK/9 euro ADD—21u.  

− 19 november—Kaffiequiz— SO Gaverke—organisatie Jong VLD 

− 2 december — Pasta-avond en darttornooi— OC Nieuwenhove—organisatie Chiro Nieuwenhove 

 

Volgende Jeugdraad vergaderingen 2023-2024:  

− Maandag 23 oktober om 19.30u. bij Chiro Gaverke  

− Maandag 27 november om 19.30u. bij Chiro Nieuwenhove  

− Maandag 18 december om 19.30u. bij Jeugdhuis Den Uitvlucht (Kerstjeugdraad met cadeautjes) 

− Maandag 22 januari om 19.30u. bij KLJ Waregem 

− Maandag 26 februari om 19.30u. bij Akabe Funk 

− Maandag 25 maart om 19.30u. Bij Chiro Leieland 

− Maandag 22 april om 19.30u. bij Speelplein De Speeldooze 

− Maandag 27 mei om 19.30u. bij Jeugdhuis Jakkedoe 

− Maandag 24 juni om 19.30u. bij Chiro Waregem Centrum 

 


